

Field visits– SNRD Africa Conference 2023



NB: This document is written in English and French

Title / Intitulé	Tol Bi
Organizer(s) / Speakers / Organisateur(s) / Conférenciers :	Djibril Diop/Matthieu Segard (Invest for Jobs Senegal) – both FR/ENG
Format:	Échanges et visites des sites
N° of Participants / N° du Participant	25

Content : Objectif du projet / Project objective	
English	Our digital transformation activity involves integrating advanced digital technologies into all aspects of an organization to improve its operations, products or services, and interactions with stakeholders. Key steps include needs analysis, strategy development, the implementation of new technologies, process optimization, employee training, data management, enhancing the customer experience, cybersecurity, monitoring, and evaluation. Digital transformation aims to increase efficiency, drive innovation, and remain competitive in an ever-evolving digital environment.
French	Notre activité de transformation numérique consiste à intégrer des technologies numériques avancées dans tous les aspects d'une organisation pour améliorer ses opérations, ses produits ou services, et ses interactions avec les parties prenantes. Les étapes clés incluent l'analyse des besoins, la stratégie, la mise en œuvre de nouvelles technologies, l'optimisation des processus, la formation des employés, la gestion des données, l'amélioration de l'expérience client, la sécurité informatique, le suivi et l'évaluation. La transformation numérique vise à accroître l'efficacité, à innover et à rester compétitif dans un environnement numérique en constante évolution.
Composante / Component	Digital Transformation / Transformation numérique
Intitulé du projet/partenaire / Project title/partner	GIZ

Schedule / Agenda			
Horaire/Timetable	Place to visit / Lieu à visiter	Distance / Distance	Organization to visit / Organisation à visiter
8H 00mn	Dakar	Via highway 1h 30mn /87 Km	Tol Bi

Time/durée	Activies / Activités	Lien de Location/ localization Link
Time/duration	Activities	Location link/ localisaion
8 h 00	Depart from Somone, Dakar	
9-30	Arrival to TOLBI, Dakar	https://maps.app.goo.gl/QP3pB3xeCQgeAvSDA
9h30 – 10h	Presentation (tour de table)	
10h 11h	Histotique Tolbi Presentation de la Démo	
11h-11h 30	Questions/ Réponses	
11h 30- 12h15	Pitch sur les services et partenaires	
12h 15 -13 h	QR	